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Razvoj po občini
• Vodovod, kanalizacija in namakalni sistem
• Medgeneracijski center Bukovica
• Kolesarstvo in urejanje prometa
• Urejanje prostora
• Ekologija in zelene tehnologije
• Optično omrežje

Pregled projektov po krajevnih 
skupnostih
• Krajevna skupnost Renče
• Krajevna skupnost Vogrsko
• Krajevna skupnost Bukovica-Volčja Draga

Omejitve in izzivi prihodnjih let
• Potrebe presegajo razpoložljiva sredstva 
• Poplavna ogroženost
• Obrtno-poslovna cona Renče in center za zaščito in 

reševanje

Zaključek
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Minili sta dobri dve leti, odkar ste nam na lokalnih 
volitvah ponovno zaupali vodenje Občine Renče-
Vogrsko. To je primeren trenutek, da se ozremo nazaj, 
ocenimo opravljeno delo in si zastavimo realne cilje 
za prihodnost. V teh letih nam je uspelo realizirati že 
številne projekte, ki vplivajo na izboljšano bivanje v 
naši občini. Organiziranost, trda volja in motiviranost 
nas ženejo naprej, da v preostalih dveh letih izpelje-
mo tudi druge zastavljene projekte, ki jim bomo glede 
na želje in potrebe dodajali tudi nove.

Eden največjih izzivov ostaja financiranje razvojnih 
projektov. Kljub omejenim sredstvom smo uspeli 
spodbuditi ključne infrastrukturne investicije, kot 
sta izgradnja protipoplavnih ukrepov ter izboljšanje 
komunalne in prometne infrastrukture. Pomemben 
mejnik bo ponovna vzpostavitev igralnega salona, 
ki bo v prihodnosti ključno prispeval k občinskim 
prihodkom. Veliko pozornosti namenjamo tudi izbolj-
šanju kakovosti življenja v naših krajevnih skupnostih 
od investicij v šolstvo in medgeneracijskega centra do 
urejanja zelenih površin in kolesarskih poti.

Verjamem, da bomo s sodelovanjem in vztrajnostjo 
dosegli zastavljene cilje ter še naprej gradili občino, v 
kateri bo prijetno živeti. 

vaš župan
Tarik Žigon

Vodovod, kanalizacija in 
namakalni sistem
Na področju urejanja kanalizacije in vodovoda smo v 
prvih dveh letih mandata nadaljevali z deli na novo 
izgrajenih trasah in z obnovo dotrajanih delov vodo-
voda. V prihajajočem letu bomo zgradili še potreben 
tlačni vod kanalizacije, ki bo iz naše občine čez Bilje 
omogočil, da bomo zgrajeno kanalizacijsko omrežje 
priklopil na cevi, ki vodijo do centralne čistilne napra-
ve v Vrtojbi. Tako bomo omogočili najvišji standard za 
čiščenje odpadnih vod iz naše občine.

Ambicije na področju oskrbe z vodo pa so velike 
tudi za prihodnost. S pridobivanjem sredstev iz t. 
i. Dogovora za razvoj regije (DRR) bomo začeli s 

pripravo dokumentacije za dokončno rešitev oskrbe z 
vodo v naši občini. Za 1,8 milijona evrov vreden projekt 
bo pridobljeno 75-odstotno sofinanciranje v vrednosti 
približno 1,35 milijona evrov iz omenjenega vira zadosto-
valo za dokončno prenovo vseh dotrajanih vodovodnih 
odsekov v različnih delih naše občine, kar pomeni, da 
bomo najkasneje do leta 2029 imeli obnovljeno celotno 
vodovodno omrežje in možnost koriščenja vodovodnega 
vira Mrzlek po celotni občini. S takšno naložbo bo oskrba 
s pitno vodo dokončno in trajno rešena za vsaj naslednjih 
40 let.

Po zaključeni prenovi jeza na Vogrščku so občine od dr-
žave sprejele v last in upravljanje tudi namakalni sistem 
162 km cevi, ki je v tem trenutku v celoti funkcionalen, 
za prihodnost pa načrtujemo tudi njegovo postopno 
posodobitev.

Razvoj po občini
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Medgeneracijski center 
Bukovica
Na področju socialnih zadev pravkar pripravljamo dokumentaci-
jo za pridobivanje gradbenega dovoljenja za izvedbo dnevnega 
medgeneracijskega centra v Bukovici in štirih novih neprofitnih 
stanovanj. Naj spomnimo, da je bila na lokaciji nekdanje trgovi-
ne Šampionka v Bukovici najprej načrtovana izvedba dnevnega 
centra za starejše občane, a so svetniki zaradi nezasedenosti 
podobnih okoliških centrov na Goriškem in zaradi umika državnih 
sofinanciranj takšnih programov na posvetu junija 2023 podprli 
spremembo pri izvedbi projekta v smeri medgeneracijskih pro-
storov za druženje in prostorov za oskrbo pomoči na domu v pri-
tličju zgradbe ter izgradnjo štirih stanovanj v nadstropju. Načrte 
za spodnje prostore smo pripravili skupaj z Društvom upokojen-
cev Bukovica-Volčja Draga in krajevno skupnostjo ter zaposlenimi 
v oskrbi na domu, zgoraj pa so stanovanja projektirana tako, da 
lahko vanje naselimo tudi že aktualne neprofitne najemnike, ki 
trenutno bivajo v starih, dotrajanih stavbah v središču Renč. 

Kolesarstvo in urejanje 
prometa
Na področju kolesarskih poti smo v tem mandatu zgradili novo 
kolesarsko pot med Vogrskim in Volčjo Drago v dolžini 2,5 km, 
v posebno veselje gorskih kolesarjev pa je pravkar zgrajena 
downhill proga s Krasa do Vinišč. Spust, dolg 1,2 km, je v celoti 
legaliziran in je že požel veliko zanimanja in entuziazma. Nje-
gova dokončna ureditev je v rokah prostovoljcev in kolesarskih 
navdušencev, ki s skupnimi močmi potrjujejo načelo »sodelu-
jemo – zmoremo«, tako da bo v pomladanskih mesecih proga 
dokončana in pripravljena na uradno odprtje. 

Občinski svet ja za področje urejanja prometa marca lani sprejel 
tudi pomemben dokument, t. i. Celostno prometno strategijo 
(CPS), ki obravnava problematiko urejanja prometa, da bi zago-
tovili čim boljšo povezanost naše občine z ostalimi, vzpodbudili 
trajnostne oblike mobilnosti (hoja, kolesarstvo), predvsem pa 
varnost vseh udeležencev v prometu. Izdelana CPS je tudi pogoj 
za prijavo na številne razpise. Že letos junija jo bomo tako lahko 
vnovčili kot podlago za prijavo na projekt za umirjanje prometa 
ob državnih cestah, v okviru katerega bi lahko pridobili 80-od-
stotno sofinanciranje za umiritev prometa skozi Bukovico. 

Urejanje 
prostora
Izpostaviti velja pomemben mejnik – občinski svet je decembra 
2023 soglasno potrdil nov občinski prostorski načrt (OPN), ki 
odpira vrata številnim priložnostim za razvoj naše občine.

Med več kot 400 vlogami za spremembo namembnosti zemljišč 
je kar približno 250 vlog uspešno pridobilo odobritev državnih 
organov, kar je izjemen dosežek. To pomeni, da bodo številni 
občani lahko uresničili svoje načrte za gradnjo in razvoj, kar bo 
spodbudilo več novogradenj in prispevalo k privlačnosti občine 
tudi za priseljevanje. Prve pozitivne učinke že opažamo, v priho-
dnjih letih pa pričakujemo še večji razvojni zagon.

Ob tem pa že gledamo naprej – v letošnjem letu bomo pričeli s 
ponovno spremembo OPN-ja. S tem bomo omogočili dodatne 
priložnosti za gospodarski razvoj, izboljšali pogoje za gradnjo in 
še bolj prilagodili prostorski razvoj potrebam naših občanov. 

Ekologija in 
zelene tehnologije
V Občini Renče-Vogrsko smo že v preteklem mandatu pričeli z 
obnovo in urejanjem novih ekoloških otokov za ločevanje od-
padkov. Obnova poteka v vseh treh krajevnih skupnostih – Ren-
če, Vogrsko in Bukovica-Volčja Draga. Cilj je izboljšati urejenost 
in funkcionalnost teh pomembnih zbirnih točk ter zagotoviti 
čistejše in prijetnejše okolje za vse občane.

Pri prenovi ekoloških otokov skrbimo za ustrezno ureditev 
podlage, namestitev novih zabojnikov in izboljšano dostopnost. 
Kljub temu pa čistoča in urejenost ekoloških otokov nista odvi-
sni le od infrastrukture, temveč tudi od nas samih. Le s pravil-
nim ločevanjem odpadkov in spoštovanjem pravil bomo lahko 
dosegli skupni cilj – čisto in urejeno okolje.

Občane zato pozivamo k odgovornemu ravnanju z odpadki ter 
upoštevanju označb in navodil na zbirnih mestih. Skupaj lahko 
ustvarimo občino, v kateri bodo ekološki otoki zgled dobre 
prakse in spoštovanja do narave.

Primer na novo urejenega ekološkega otoka na Vogrskem v letu 2024.

Na strehah treh osnovnih šol v občini smo v letu 2024 name-
stili solarne panele, ki bodo že v letu 2025 omogočali proizvo-
dnjo električne energije po principu net metering. Tako bomo 
zmanjšali stroške električne energije in poskrbeli za bolj zeleno 
in energetsko neodvisno prihodnost. 
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Izgled severne in južne fasade bodočega medgeneracijskega centra, z neprofitnimi 
stanovanji.
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Na fotografijah sončne elektrarne na osnovni šoli v Renčah in na podružničnih šolah 
na Vogrskem in v Bukovici

Optično 
omrežje

Veseli nas, da bo družba OPTIC-TEL d.o.o. skupaj z izvajalcem 
GVO d.o.o. že v 2025 pričela z gradnjo optičnega omrežja, ki bo 
omogočilo sodobne in hitre telekomunikacijske storitve. Projekt 
je delno sofinanciran iz evropskih sredstev v okviru Mehanizma 
za okrevanje in odpornost (v okviru Ministrstva za digitalno 
preobrazbo), večji del pa financira podjetje OPTIC-TEL d.o.o. z 
lastnimi sredstvi.

Pričetek del na terenu je predviden v marcu 2025, prvi uporab-
niki pa bodo na omrežje priključeni predvidoma v letu 2026. 
Zaradi časovne omejenosti projekta in pridobivanja potrebnih 
soglasij bo gradnja potekala od hiš proti funkcijskim lokacijam. 
Sočasno z gradnjo omrežja bo mogoče urediti tudi hišni priklju-
ček, ki bo omogočil dostop do visokih hitrosti prenosa podatkov 
in sodobnih digitalnih storitev.

Da bi občanom omogočili čim več informacij o projektu, je bil v 
četrtek, 6. marca, ob 17. uri v večnamenski dvorani Zadružnega 
doma Vogrsko organiziran krajevni zbor. Na srečanju so pred-
stavniki podjetja OPTIC-TEL d.o.o. predstavili projekt, odgovar-
jali na vprašanja in zbirali izraze interesa za izgradnjo optičnega 
priključka.

Vse dodatne informacije o projektu in poteku gradnje lahko 
spremljate na spletni strani podjetja OPTIC-TEL: www.optic-tel.
si/oso6 .

Z rožnato barvo je označen razvod optičnega omrežja v okviru projekta OPIC TEL.

Poleg tega razveseljiva novica prihaja tudi za prebivalce Buko-
vice in Volčje Drage, saj je v fazi projektiranja tudi postavitev 
optičnega omrežja v KS Bukovica-Volčja Draga, kar pomeni, da 
bo kmalu celotna občina pokrita z optiko.

Pregled projektov 
po krajevnih 
skupnostih
Krajevna skupnost Renče
V Krajevni skupnosti Renče imamo pridobljeno aktivno gradbe-
no dovoljenje in izdelano podrobno dokumentacijo za izvedbo 
del za razširitev telovadnice osnovne šole, a se je žal zataknilo 
pri zagotavljanju sredstev. Izvedba razširitve dvorane z vsemi 
pripadajočimi deli in opremo je namreč ocenjena na slaba 2 
milijona evrov. Iz dostopnih razpisov Ministrstva za vzgojo in 
izobraževanje, Fundacije za šport in Eko sklada bi po izračunih 
lahko skupaj pridobili največ dobro polovico sredstev, slab mili-
jon pa bi morala občina zagotoviti iz lastnih sredstev. Trenutno 
je glede na razpoložljiva sredstva v proračunu za letošnje leto to 
nemogoče. Nadejamo pa se, da bi lahko z gradnjo začeli v letu 
2026.
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Izgled razširjene in obnovljene telovadnice ob OŠ v Renčah. Razširjena in dvignjena 
dvorana bo posebej pomembna pridobitev za razvoj in prirejanje tekmovanj na 
področju gimnastike.

O ustavljenih načrtih za izgradnjo novega gasilskega doma, ki bi 
prostor dobil v okviru občinskega centra za zaščito in reševanje, 
zaradi poplavnih razmer pišemo v nadaljevanju. Žal bodo morali 
gasilci in člani civilne zaščite še nekaj let delovati v okviru raz-
položljivih prostorov, ki jih vzdržujemo in zagotavljamo njihovo 
polno funkcionalnost. 

Veliko prizadevanj občinska uprava usmerja tudi v iskanje pri-
mernega razpisa, ki bi omogočil cestno prometno in arhitektur-
no ureditev središča Renč. Zaenkrat primeren razpis še ni bil ob-
javljen. Občina Renče-Vogrsko je začela tudi z zasnovo Odloka 
o urejenosti naselij in krajine, s katerimi bi lahko skozi občinske 
politike izboljšali izgled predvsem vaških središč (urejenost in 
barve fasad, skladnost ograj in zidov s kulturno krajino ipd.). 

V zaselku Oševljek smo pripravili vso dokumentacijo za ureditev 
vseh vodotokov, ki jo bomo kmalu javno razgrnili tudi krajanom. 
Na osnovi razprave in usklajenih rešitev pa bomo nato dodelali 
projekte za vse tri mostove v Oševljeku. 

Krajevna skupnost Vogrsko

Največji načrtovani projekt na Vogrskem je večnamenska 
dvorana. Poleg prve idejne zasnove, ki je predvidevala izgradnjo 
dvorane na lokaciji ob zadružnem domu, smo pripravili še drugo 
možnost izvedbe gradnje dvorane ob osnovni šoli na Vogrskem. 
Slednja lokacija bi omogočila boljšo izrabo, saj bližina šolskega 
objekta pomeni varnejšo in optimalnejšo športno vzgojo za vse 
učence in tudi za vse programe, ki se izvajajo v okviru interesnih 
dejavnosti v popoldanskem podaljšanem bivanju. Prednosti in 
slabosti ter okvirno vrednost in izvedljivost obeh investicij bo 
najprej obravnavala Krajevna skupnost Vogrsko, nato pa bomo 
opravili še javno razpravo na zboru krajanov Vogrskega (predvi-
doma v začetku 2026). Kot v primeru razširitve dvorane osnov-
ne šole v Renčah bo tudi tu največji izziv zagotovitev sredstev.

Po drugi strani se na Vogrskem lahko veselimo zaključene te-
meljite obnove zadružnega doma, kjer smo lani zaključili z deli, 
novi prostori so tako že zaživeli in omogočajo najvišjo kakovo-
stno raven delovanja za godbeniško šolo in pihalni orkester ter 
druga kulturna in športna društva. 

Podobno smo zaključili tudi s prizadevanji za oživitev kulturnih, 
turističnih in protokolarnih dejavnosti na Dvorcu Vogrsko. Ob-
čina Renče-Vogrsko je za dosego tega cilja uporabila vsa pravna 
sredstva, a žal neuspešno. Razveseljuje pa novica, da se je 
najemnik uspel z Zavodom GO2025 dogovoriti, da bo na Dvorcu 
Vogrsko v času Evropske prestolnice kulture v Gorici in Novi 
gorici gostovala razstava Pavla Medveščka na temo staroverskih 
verovanj na Goriškem z naslovom Skrivna modrost.

Na Vogrskem smo v letu 2024 prenovili večji del javne razsve-
tljave. Za avtobusno postajališče Dombrava pa smo pri Direkciji 
za ceste končno dosegli, da je izvedla izbiro ponudb za pro-
jektiranje projekta. Želeli bi si hitrejšega napredka, a gre žal za 
projekt na državni cesti, ki ni v pristojnosti občine.

Krajevna skupnost Bukovica-
Volčja Draga

Dokončanje športno-rekreacijskega parka ob jezeru v Volčji 
Dragi je onemogočeno zaradi slabih poplavnih razmer na tem 
območju. Potem ko smo uspeli narediti kolopark (ali Pump-
track), igrišči za odbojko na mivki in škuljanje ter smo lani poleti 
ponudbo dopolnili tudi z začasnim odprtjem lokala in stranišč, 
moramo sedaj počakati na dokončno izdelavo hidravlično-hidro-
loške študije in protipoplavnih ukrepov, ki jih bo ta določala na 
področju struge Bazarščka. Datum za dokončanje študije je bil 
že večkrat premaknjen, tako da smo žal tudi v tem primeru na 
nivoju lokalne samouprave precej nemočni. 

Idejna zasnova večnamenske dvorane ob Podružnični osnovni šoli Vogrsko.

1:1200
vir: GURS, ESRI

Jerica Kobal, mag. inž. kraj. arh.

Skica območja, ki ga bomo urejali v okviru projekta iz Dogovora za razvoj regije.
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Za razliko parka ob jezeru pa se lahko v Krajevni skupnosti 
Bukovica-Volčja Draga veselimo ureditve dveh novih parkov v 
Bukovici, in sicer ob kulturnem domu, t. i. park Zorana Mušiča, 
in ob spomeniku NOB, t. i. Park prijateljstva. Oba parka sta del 
obsežne nove ozelenitve in ureditve središča Bukovice, za kate-
rega smo sredstva za kar 80-odstotno sofinanciranje poiskali v 
okviru dogovora za razvoj regij (DRR). Poleg obeh parkov bomo 
ozelenili in z urbano opremo opremili tudi okolico vrtca in 
osnovne šole v Bukovici, okolico cerkvenega poslopja ter ozele-
nili povezavo med središčem Bukovice in parkom ob spomeniku 
NOB. Dela bodo dokončana predvidoma do konec leta 2027.

Leta 2027 lahko v skladu s trenutnim stanjem državnega 
proračuna pričakujemo tudi nadaljevaje projekta obvoznice v 
Volčji Dragi. Sredstva zanjo so bila rezervirana že prej, a so jih v 
državnem proračunu z rebalansom preusmerili za po poplavno 
sanacijo poplav, ki so Slovenijo prizadele avgusta 2023.

Državno direkcijo za infrastrukturo (DRSI) permanentno opo-
zarjamo tudi na nujnost umiritve prometa in investicije v bolj 
varno cestno povezavo skozi središče Bukovice proti Biljam. 
Občina bo v tem primeru investirala tudi v izgradnjo pločnika in 
kanalizacijskih cevi, podobno kot smo v sodelovanju z DRSI in-
vestirali v obnovo cestnega odseka med Britofom in Biljami, kjer 
je bila urejena tudi nova avtobusna postaja. Kot že omenjeno, 
načrtujemo izvedbo načrta umiritve prometa v Bukovici prijaviti 
na državni razpis za sofinanciranje junija 2025. 

Konec leta 2024 je starše in otroke, ki obiskujejo šolo in vrtec v 
Bukovici, razveselila nova nadstrešnica ob Podružnični osnovni 
šoli Bukovica. Nadstrešnica v vrednosti okrog 70.000 evrov bo 
še posebej v deževnih dneh nudila zaščito in olajšala dostop do 
šole in vrtca.

V Bukovici smo v letu 2024 zgradili tudi nadstrešnico ob podružnični 
osnovni šoli in vrtcu.

Omejitve in izzivi 
prihodnjih let
Potrebe presegajo razpoložljiva 
sredstva 

Glavni izziv v tem trenutku je predvsem pomanjkanje sredstev. 
Naraščajoči stroški stalnih transferjev omejujejo investicijski 
potencial občinskega proračuna. Edini potencialni igralni salon v 
občini je dotrajan in neprimeren za delovanje na trgu igralniških 
storitev, tako da je občina vsako leto prikrajšana za nekaj sto 
tisoč evrov prihodkov iz koncesije od iger na srečo. 

Graf prikazuje padanje sredstev, ki so se stekale v občinski proračun iz koncesije od 
iger na srečo. Trenutno, kot tudi v letu 2024, igrani salon Paquito ne deluje, tako da iz 
tega naslova žal nimamo prihodkov.

Vseeno pa si v naslednjem mandatu lahko nadejamo boljših 
finančnih razmer. Spomladi 2024 smo namreč uspešno izvedli 
razpis za prodajo zemljišča, na katerem je investitor, podjetje 
GO Turizem, kupil zemljišče, na katerem mora v skladu s pogod-
bo v roku 24 mesecev začeti z gradnjo, igralni salon pa mora 
začeti z obratovanjem najkasneje v roku 48 mesecev. V skladu 
s sklepom občinskega sveta mora imeti igralni salon najmanj 
150 igralnih mest ter restavracijo in hotel. Z investitorjem dobro 
sodelujemo in vsi si želimo, da bi uspel odpreti igralni salon 
čim prej, po ocenah bi bilo to mogoče že do konec leta 2026. 
Nekoliko kasneje pa bo igralni salon dobil tudi hotel in večjo 
restavracijo, odprto tudi za zunanje goste. 

Idejna zasnova umestitve igralnega salona ob podjetju Spintec (prva faza).
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Poplavna ogroženost
Druga glavna prepreka, ki trenutno onemogoča izvedbo 
nekaterih projektov, je poplavna ogroženost. Poplave avgusta 
2023 so, čeprav so neposredno škodo povzročile na Koroškem 
in v Savinjski dolini, posredno vplivale tudi na našo občino. 
Po eni strani zaradi preusmeritve državnih sredstev na najbolj 
prizadeta območja (npr. zamik pri začetku projekta obvoznice 
v Volčji Dragi), po drugi strani pa zaradi spremembe poplavnih 
kart in zelo konservativne politike do izdajanja pozitivnih mnenj 
za gradnjo na poplavno občutljivem porečju reke Vipave (npr. 
ustavljen projekt izgradnje obrtno-podjetniške cone pri Goriških 
opekarnah v Renčah in ustavljena izgradnja športno-rekreacij-
skega parka Lakeness v Volčji Dragi).
  
A tudi glede tega so obeti za prihodnost boljši, saj na Občini ve-
liko prizadevanj usmerjamo v izgradnjo protipoplavnih ukrepov. 
Najprej si izboljševanja na tem področju lahko nadejajo prebi-
valci Renč, saj bomo skupaj z Državno agencijo za vode (DRSV) 
začeli z izgradnjo protipoplavnega zidu še v letu 2025 (trenutno 
smo v fazi razpisa za iskanje izvajalca). 

V letu 2026 bomo predvidoma nadaljevali z izvedbo t. i ukrepa 
2 – dviga ceste med Bukovico in Renčami, ki bo s posebnimi 
propusti služila kot protipoplavni nasip. Projekt je trenutno v 

Graf prikazuje predvidena sredstva za izvedbo obvoznice v Volčji Dragi v državnem 
proračunu. Kot lahko vidimo, bo projekt izveden postopoma in dokončan do predvi-
doma leta 2030.

fazi pridobivanja gradbenega dovoljenja. Cestišče bo po izvedbi 
v celoti prenovljeno, ob njem pa bo zgrajen tudi pločnik. Izved-
ba obeh ukrepov je ocenjena na približno 9 milijonov evrov. 
Sredstva so v celoti zagotovljena iz Načrta za odpornost in 
obnovo (t. i. NOO). 

Modra črta prikazuje umestitev protipoplavnega zida v prostor, ki bo središču Renč 
zagotavljal poplavno varnost tudi ob najvišjih vodostajih 500-letnih vod.

Idejna zasnova umestitve igralnega salona s hotelom in restavracijo (druga faza).

Izgled novega igralnega salona, kot ga predvideva idejna zasnova. Vhod in pogled na 
vzhodno fasado.
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Z modro je na zemljevidu označena umestitev t. i. ukrepa 2, ki v 
prvi fazi zajema dvig cestišča in ureditev pločnika med Bukovico 
in Renčami. V nadaljevanju bo izvedena še druga faza ukrepa – 
dvig t. i. renške obvoznice med novim mostom in Goriškimi 
opekarnami, ki bo omogočil osušitev območja, kjer načrtujemo 
ureditev obrtno-poslovne cone.

Obrtno-poslovna cona Renče in 
center za zaščito in reševanje
Med večjimi projekti, ki so povezani s poplavnimi razmerami, 
naj omenimo dva povezana načrtovana projekta, in sicer izgra-
dnjo Obrtno-poslovne cone pri Goriških opekarnah in centra za 
zaščito in reševanje, ki bi dobil svoje mesto prav v tej coni.

Tloris in izgled Obrtno-poslovne cone ob Goriških opekarnah, kot ju predvideva 
idejna zasnova.

Lokacija je odlična z logističnega in varnostnega vidika, skrajšali 
bi čas ukrepanja v primeru naravnih in drugih nesreč, v centru 
pa bi bilo dovolj prostora tako za nov gasilski dom kot tudi za 
prostore Civilne zaščite, kar bi omogočilo še boljše sodelovanje 
med njima. Gradnja na tej lokaciji je zaenkrat nemogoča, saj so 
se konec leta 2023 spremenile poplavne karte na tem področju 
in zahtevajo dodatno izvedbo protipoplavnih ukrepov. T. i. druga 
faza ukrepa 2, ki je trenutno v fazi projektiranja, obsega dvig ce-
stišča renške obvoznice (od novega mostu do Goriških opekarn) 
ter dodatne ukrepe za prelivanje med mrtvim rokavom reke 
Vipave in umetnim jezerom v glinokopu, kar bi služilo kot zadr-
ževalnik presežnih vod v primeru poplav. Oba projekta bomo 
lahko nadaljevali šele po izgradnji omenjenih protipoplavnih 
ukrepov (po ocenah bi to lahko bilo leta 2027).

Zaključek
S ponosom zremo v prehojeno pot in ugotavljamo, 
da smo skupaj dosegli številne pomembne premike 
za razvoj naše občine. Naše ambicije in pripravljeni 
projekti trenutno presegajo zmožnosti občinskega 
proračuna, vendar nas to ne ustavi. Prizadevamo si 
optimizirati delo občinske uprave in aktivno sodelo-
vati z državnimi institucijami in zasebnimi partnerji, 
da bi lahko do konca mandata uresničili čim več 
obljub. Žal se včasih soočamo s procesi na držav-
ni ravni, ki trajajo dlje, kot bi si želeli, a ostajamo 
vztrajni.

Z optimizmom zremo v prihodnost in delujemo za 
ugodnejše finančne razmere. Verjamemo, da bomo 
z vztrajnostjo, sodelovanjem in vašo podporo lahko 
izpeljali številne projekte, ki bodo izboljšali kako-
vost življenja v naši občini. Hvala vam za zaupanje, 
podporo in tudi za konstruktivne kritike – vse to 
nam pomaga, da se razvijamo in postajamo še 
boljša skupnost. 

  in   Občinska uprava


